
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE den 13. Juli 2023
I GRUNDEJERFORENINGEN REEDTZHOLM

Tidspunkt: 18:30
Sted: Hos BF

Tilstede: Martin Almosetoft (MA, formand), Lars Jakobsen (LJ, kasserer), Lars Grupe (LG,
medlem), Bettina Frandsen (BF, medlem), Simon Hoff Kunze (SHK, sekretær)

FASTE ORIENTERINGSSAGER

1. Foreningens økonomi

Møns Bank
Foreningskonto 378.908,36
Vejfondskonto 219.461,77
Bådebrolaug 85.341,40

2. Nyt fra Det Grønne Udvalg
Der henvises til hjemmesiden - https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/
Der inviteres til markvandring og møde om rørskoven torsdag d. 10. august kl.
14 til 16:30. Invitation med flere detaljer udsendes til alle sammen med dette
referat. Bestyrelsen deltager. Herudover deltager specialkonsulent Michael
Krogh fra Næstved Kommune.
Der opsættes et bistade mere ved siden af de eksisterende.

3. Nyt fra Pumpelauget
Der er generalforsamling i Enø Pumpelaug torsdag d. 24. august kl. 16.
Bestyrelsen deltager.

4. Nyt fra Fællesudvalget
Generalforsamling afholdes d. 19. august 2023. Bestyrelsen deltager.

5. Nyt fra Digelauget
Der henvises til laugets egen hjemmeside - www.enødigelaug.dk

https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/


ØVRIGE SAGER

1. Fartdæmpende foranstaltninger
Der er nedsat en arbejdsgruppe med henblik på at udarbejde et oplæg til
fartdæmpende foranstaltninger. Gruppen består for nu af MA, LJ og SHK fra
bestyrelsen. Ønsker man at deltage i gruppen, er man velkommen til, at
henvende sig til bestyrelsen senest den 1. august.

2. Opdatering af hjemmesiden
Der er oprettet et nyt menupunkt, Arkiv, hvor Orienteringsbreve og Deklaration
er flyttet til. Oplysninger om el-forsyning er opdateret.

3. Henvendelse vedr. manglende høslæt
Bestyrelsen har fået en henvendelse vedr. manglende høslæt.
Høslæt er foregået i henhold til den gældende aftale der ophører 1. november
2023. De på generalforsamlingen vedtagne ændringer gælder først fra 2024.

4. Henvendelser fra vedr. diget
Bestyrelsen har rettet henvendelse til digelauget vedr. udførelsen af diget ved
brandbæltet. Digelauget har rettet henvendelse til Niras vedr. den tekniske
udførelse af diget. Bestyrelsen afventer digelaugets tilbagemelding på
baggrund af den tekniske udredning.

5. Henvendelse vedr. rørskæring
Se fast orienteringspunkt “Nyt fra Det Grønne Udvalg” vedr. møde om
rørskæring.

6. Ny både- og badebro
Bestyrelsen er positivt indstillet overfor anlægning af ny bro til erstatning for
den gamle, der efterhånden er udtjent.

NÆSTE MØDE

Torsdag d. 17. august kl. 18:30 hos MA
Mandag d. 18. september kl. 18:30 hos LJ


